
• SPROŽEN POSTOPEK ZA
LIKVIDACIJO KOVINSKIH OBRATOV

Veliki dolgovi in
nezanimiv

proizvodni program
Kaže, da se je v teh dneh odločila usoda Gradisovega tozda

Kovinski obrati, ki se je ob koncu leta 1982, ob dograditvi
nove proizvodne hale, preselil na Letališko cesto. Centralni
delavski svet Gradisa je namreč sklenil, da bi reševanje tozda
v okviru delovne organizacije ogrozilo poslovanje drugih te-
meljnih organizacij. Na seji občinske skupščine 1. junija je naš
izvršni svet obvestil delegate, da mora po uradni dolžnosti
pripraviti odločbo za likvidacijo tozda Kovinski obrati, zbori
občinske skupščine pa naj bi jo obravnavali na julijski seji.
Tozd, ki se je vse od dokončanja investicije spoprijemal
s težavami, z obstoječim proizvodnim programom (predvsem
izdelava betonarn) in številom zaposlenih, ni več sposoben
gospodariti pozitivno. (nadaljevanje na 3. strani)
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Ob koncu lanskega leta je tozd
zabeležil 2,43 milijarde dinarjev
izgube, nepokritih izgub imajo za
okoli 400 milijonov dinarjev, nji-
hovi kratkoročni krediti v Gradi-
sovi interni banki pa so sredi
aprila dosegli številko 5,9 mili-
jarde dinarjev. Letošnje prve tri
mesece so poslovali nekoliko bo-

lje, saj so pridelali le 30 milijonov
izgube.

Kot je bilo slišati na seji pred-
sedstva občinskega sindikalnega
sveta, ki je bila 11. maja v tem
tozdu, udeležili pa so se je tudi
predstavniki našega izvršnega
sveta in občinskega komiteja
ZKS, je vzrok za slab položaj
v veliki zadolženosti, v pomanjka-
nju trajnih obratnih sreHsrev,

Mogočna stavba v industrijski coni, ki od daleč deluje bolj »hotel-
sko« kot »industrijsko«, preživlja v sebi hudo krizo. Del nje in stavba
ob njej so Kovinski obrati. Tekst in slika: S. G.

v zastarelem proizvodnem pro-
gramu in v kadrovski sestavi, ki je
taka, da ne zagotavlja razvoja. Sli-
šati je bilo tudi očitke, da se vod-
stvo Gradisa ni zanimalo za težave
tozda v zadnjih letih, obenem pa
delavce tudi niso pravočasno in
temeljito seznanjali s položajem,
v katerih se nahajajo.

V Kovinskih obratih so sicer
pripravili sanacijski program in
pet možnih različic, kako izkopati
se iz težav. Realna je bila le ena,
tista, ki je predvidevala zmanjša-
nje števila delavcev za tretjino,
prodajo dela delovnih prostorov,
spremembo interesnih posojil
v dolgoročna, koooperacijo, nove

# Uspela akcija zbiranja
oblačil in obutve

KO RK KS 25. maj se je, kot
vedno doslej, zelo aktivno vključilo
v akcijo. Po podatkih, ki sem jih dobil
od požrtvovalne predsednice Rezke
Kosič, je bilo zbranih približno 1,5
tone oblačil in obutve. Prepričan setn,
da bo zbrani material prišel v prave
roke, vsa pohvala pa velja krajanom,
ki so prispevali oblačila, pa tudi akti-
vistkam RK. VILJEM KLEMENC

razvojne programe in še nekatere
druge ukrepe. Vendar se za to
varianto v Gradisu niso odločili.

D. J.


